

Voyage Londres mars 2012



From March, 5th to March, 8th, 51 students went on a school trip to London. On Monday, they visited The Imperial War Museum, a museum about all the wars in which the United Kingdom took part since World War I. On Tuesday, they visited the Science Museum then, after a walk through Hyde Park, they entered at their peril in The London Dungeon where they have been tortured and judged before being hanged. On Wednesday, they walked through the centre of London: Westminster, Trafalgar Square, and Piccadilly Circus. Unfortunately it was raining! Then they took a boat on The Thames to The Tower of London. They have been lucky to see Tower Bridge opening to let a warship go down The Thames. In the afternoon, they visited Chelsea Stadium. On Thursday, it was shopping on Oxford Street and while they were going there, they saw the Queen's Rolls Royce with the Queen herself and Kate Middleton on board!

Du 05 au 08 mars 2012, les élèves de 1^{ère} Bac Pro et de TAEM sont partis à Londres. Le lundi, ils ont visité l'Imperial War Museum, retraçant tous les conflits auxquels le Royaume Uni a participé depuis la 1^{ère} Guerre Mondiale. Le mardi, ils ont découvert le musée des Sciences puis, après une ballade dans

Hyde Park, ils ont risqués leurs vies dans le London Dungeon où après avoir été torturés puis jugés, ils ont été pendus. Le mercredi a été consacré à une ballade dans le centre de Londres : Westminster, Trafalgar Square, Piccadilly Circus.

Malheureusement, cette ballade s'est faite sous la pluie ! Ensuite ils ont pris le bateau direction la Tour de Londres et ils ont eu la chance de voir Tower Bridge s'ouvrir pour permettre le passage d'un bateau de guerre. L'après-midi, ils sont allés visiter le stade de Chelsea. Le jeudi a été consacré au shopping sur Oxford Street et en se rendant là-bas, ils ont croisé la Rolls Royce officielle avec à son bord la Reine et Kate Middleton !

Madame MORET GUILLEUX



